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Subject: RE: notitie procedures bijstand

Received: Thur 12/24/2020 6:04:23 PM

Dag allen,

Dank voor de informatie! In een andere mail zag ik dat Hugo ook aansluit bij het Veiligheidsberaad. Dat was mij niet bekend, is

dat afgestemd met hem?

Hartelijke groet,

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Directie BPZ

Parnassusplein 5 | 2511 XV | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

minvws.nl

oro IEEE EEN EEE

Verzonden: donderdag 24 december 2020 13:54

aan: JEXERE BE BE (ED)ERED@ minvws.ni>; 5.1.20fs fi5.1.2¢)
@minvws.nl>

CC: EE DEL.
(RAE:

: 5.1.2e
§ @minvws.nl>;

@minvws.nl>; BES. ) < @minvws.nl>;

Onderwerp: RE: notitie procedures bijstand

En misschien niet gek om bijgevoegde Kamerbrief mee te sturen die vandaag uit is gegaan...

Verzonden: donderdag 24 december 2020 13:51

iE i OF)SE...ECE BE. BEY
@minvws.nl>

@ minvws.nl) minvws.nl>;

minvues.ni>;IESE ERED. Nez
Onderwerp: notitie procedures bijstan

Baste 5.1.2¢

Ten behoeve van het Veiligheidsberaad aanstaande maandag en het eerdere verzoek vanEBEom de procedures helder op een

rij te zetten voor verzending azn de zorgkoepels, hebben we zo helder mogelijk de landelijke afspraken en te volgen procedures
op een rijtje gezet. Zie bijlage.

Op verzoekvanis het aan [RES gedelegeerde mandaat iets aangepast, nl. dat hij met VWS afstemt voordat er afgewezen
of toegekend wordt. Zoals zojuist besproken, ga jij dit maandag met hem afstemmen

Mijn voorstel is dat jullie samen bespreken hoe er wordt omgegaan met het gedelegeerde mandaat (dat
destijds door ov IEE aan hem is gegeven). Het lijkt mij goed om hier volgende week met EE over verder te

praten; hij weet hiervan en is cok voorstander van het anders organiseren van dit mandaat.
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Daarmee in samenhang is ook de vraag relevant of afspraak tussen Defensie en UMCU/Calhos (tot 1 januari) door moet lopen en

of wij dat dan logisch vinden. Zo nee, hoe wordt het schaarse zorgpersoneel van Defensie vanaf 1 januari dan verdeeld over de

vele aanvragen voor opgeleid zorgpersoneel die er nu al zijn en nog gaan komen.

Groet


